

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Application of Weibull Distribution Model in Fatigue Analysis of Hot Recycled Asphalt Mixture  
(Weibull 分布模型在热再生沥青混合料疲劳特性分析中的应用研究)**

Z. B. DAI, Q. SUN, N. WANG, Z. W. JIANG.....837

**Study on the Calculation Formula of Rockfall Impact Force Based on Discrete Element Particle Flow  
(基于离散元颗粒流的落石冲击力计算公式研究)**

J. J. LI, J. L. LI, G. F. FENG, Y. S. WANG.....845

**Mechanical Parameter Inversion of Slope Rock Mass Based on Artificial Neural Network  
(基于人工神经网络的边坡岩体力学参数反演)**

L. J. ZHOU, W. B. DONG, Z. Y. ZHAO.....853

**Control Method and Case Study of Indoor Decoration Pollution  
(室内装修污染控制方法及案例研究)**

X. SUN.....863

**Study on Indoor Reinforcement Treatment of Waste Mixed Soil  
(垃圾杂填土室内加固处理研究)**

H. KONG, H. ZHANG, F. GUO, X. J. ZHANG.....872

**Analysis of Mechanical Properties and Calculation Method of Mid-Span Transverse Beam  
of Prestressed Low-Ribbed T-Beam Bridge  
(预应力矮肋 T 梁桥跨中横隔梁力学性能及计算方法分析)**

S. J. WANG, T. L. YU.....881

**Research on Internal Force Change of Inverted Arch at Floor Heave of Tunnel Pavement  
(基于隧道路面底鼓处仰拱内力变化的研究)**

K. LIU, Z. R. HE.....891

**Research on the Design of the Extension of Existing Transportation Hub—A Case Study  
of the Shenyangbei Subway Station  
(既有改造扩建型交通枢纽站的设计研究——以沈阳北站为例)**

P. F. MA.....897

**Economic and Environmental Benefit Analysis of Composite Heat Pump Hot Water System  
(复合热泵热水系统的经济环保效益分析)**

W. J. WU, M. Q. NI, Y. X. ZHANG, H. R. LU.....909

**Research Progress on Bionic Self-Healing Technology of Marine Concrete  
(海洋混凝土仿生自修复技术研究进展)**

H. W. ZHANG, X. W. MA.....916